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To: 5.1.2e 2 (EEE@ ins.
From: CARI. ERR. ( )

Sent: Tue 11/10/2020 2:13:14 PM

Subject: RE: Verslag gesprek 29 november 2020

Received: Tue 11/10/2020 2:13:14 PM

Uit de uitvraag ACU:

Dopingautoriteit: loopt voor 2020 achter op beoogde doelen/aantallen (onderbesteding), maar stelt dat zij dit in 2021 verwacht

volledig in te lopen (en zal de onderbesteding uit 2020 hiervoor inzetten, zonder aanvullend budget).

Verder geven de NZa, het RIVM en ZonMw aan dat hun werkbelasting aanzienlijk is toegenomen a.g.v. COVID-19.

Bij het SCP gaan juist veel projecten niet door omdat de dataverzameling (voor een groot deel) stil ligt

ver: IEEE 15. (ED) EEE ins >

Verzonden: dinsdag 10 november 2020 13:44

2 erminvws. >IESE,IE. BE (ED)EEEinv i>Aan: [ERREN ERR

CC: BEAR, @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag gesprek 29 november 2020

Hoi,
Over de GR: jaarlijks wordt werkprogramma opgesteld door GR (met Prinsjesdag aan TK aangeboden). Dit bevat gevraagde en

ongevraagde adviezen (zie p4 van bijlage).
Volgens mij was onlangs aan de orde dat de GR een extra advies zou uitbrengen gerelateerd aan COVID. Toen heeft de

projectdirectie een opdracht verstrekt en middelen ter beschikking gesteld. Die zijn dan ook voor het organiseren van capaciteit.

Verzonden: dinsdag 10 november 2020 13:22

@minvws.ni>; [IEEE IE. CEE) ERED minvws.n)>Aan:

@minvws.nl>CC: ; )

Onderwerp: RE: Verslag gesprek 29 november 2020

«EE
De adviescolleges zijn niet meegenomen in de uitvraag, omdat de ACU/MCU zich vooral richt op consequenties voor ‘de

uitvoering’. Dat hebben we toegespitst op zbo's, agentschappen, planbureau en inspectie. Rijksbreed worden andere

advi leges ook niet meegenomen. Adviescolleges gaan over het algemeen ook over hun eigen werkprogramma dacht ik.

cfdat ook voor de GR?

[e} s is mijn beeld dat die golven in adviesaanvragen niet per se door corona komen: de eindperiode van het kabinet zorgt
er ook voor dat er nog veel dossiers even afgehecht moeten worden; ik zie ook op andere terreinen veel drukte vanuit beleid.

Dus de vraag is of je dit boven zou krijgen in een inventarisatie die specifiek op corona gericht is. (al ken ik de situatie bij de GR

niet, maar dit is mijn beeld op basis van hoe het bij de RVS en ZonMw gaat, en wat ik zie aan externe lopende onderzoeken door

consultants nu op diverse plekken).

OpBE == er wordt dus al breed geinventariseerd, muv de adviescolleges en DUS-I (die laatste omdat het onze eigen
directie is).

Groeten,

van: heze Muealisizolf minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 10 november 2020 13:05

Aan: [EACH EARLY GES SEY
(ERPS A. @minvws.nl>

CC: Ara ERELY 5 1 a1.

Onderwerp: FW: Verslag gesprek 29 november 2020

Hoi RP]

Nemen concernorganisaties ook dit soort signalen op in de uitvraag van de ACU?

Groet
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